
 zخبر

مهدی عبدی

پیشنهاد هست، اجازه نیست

با وجود نیمکت نشین شدن عبدی و سخت تر شدن شرایط در نیم فصل 
دوم فعــاً اجــازه خروجش صادر نشــده. گفته می شــود یحیی گل محمدی 
فعــاً هیــچ قصدی برای فــروش یا حضور قرضی عبدی در تیم دیگر ندارد و 
او به طور قطع تا پایان فصل در این تیم خواهد ماند. باشــگاه پرســپولیس 
در حالی مانع از فروش عبدی خواهد شد که سپاهان و نساجی درخواست 

اولیــه خود را به مدیــر برنامه های این بازیکن ارائه داده بودند.

سروش رفیعی

گلی که از او گرفته شد

هر دو کمک داور با آفسایدهای اشتباهی که اعام کردند دو گل از تیم یحیی 
گرفتنــد. بــار اول ســروش رفیعــی در همــان دقایــق نخســت بــازی تــک به تک 
می شــد و بــار دوم دیاباتــه در موقعیــت قطعــی گلزنــی با اشــتباه کمــک داور به 
بازی ادامه نداد. تمام کارشناســان داوری برنامه فوتبال برتر در هر دو صحنه 
بــا قاطعیــت اعــام کردنــد که ایــن دو صحنه آفســاید نبوده. ســروش که پاس 

گل داد در ایــن بــازی می توانســت گلــزن هم باشــد و البته اخطــار هم بگیرد.

حمید درخشان:

مقصر افت بازیکنان خودشان هستند

پیشکســوت پرســپولیس در مصاحبــه ای درباره افت بازیکنــان این تیم گفت: 
اولین دلیل خود بازیکن اســت. اینکه یک بازیکن چطور تمرین، اســتراحت و 
یــا تغذیــه دارد روی افــت یا پیشــرفت او تأثیر دارد. هم عبدی و هم ترابی خیلی 
ســریع بایــد ایــن وضعیت خــود را اصــاح کنند. آنها نشــان دادند کــه بازیکنان 
خوبــی هســتند و انتظــارات از ایــن دو بازیکــن بســیار بــالا اســت. در کل غیــر از 
یکــی، دو مــورد کــه بــه کادر فنی مربوط اســت بقیه به خود بازیکــن برمی گردد.
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 zنقل قول

درویش علیه رسول پناه:

پولی را می خواهد که از مبلغ کمکش بیشتر بوده

 تعطیلات طولانی 
به ضرر پرسپولیس 
تمام می شود چون 

پرسپولیس به لحاظ 
فنی در بهترین 

شرایط قرار داشت و 
با تعطیلی که پیش 

آمده بازیکنان از 
فرم مطلوب خارج 

می شوند. من این 
تعطیلات را شدیداً 

به ضرر پرسپولیس 
می دانم و معتقدم 

در شرایطی که 
پرسپولیس 

می توانست به 
شرایط خوب خودش 

ادامه دهد این 
تعطیلات روند خوب 

پرسپولیس را 
متوقف می سازد

در رابطه با مسائل فنی بازی 
پرسپولیس مقابل مس کرمان 

چه صحبتی دارید؟
یحیــی کم کــم بــه ایــن نتیجه رســیده 
کــه تیمــش بــا دو مهاجــم بهتــر بــازی 
می کند و در واقع با حضور دو مهاجم 
خوب مانند لوکادیا و دیاباته تیم های 
حریــف چهــار یــا پنــج بازیکنشــان 
را در زمیــن خــود نگــه می دارنــد؛ 
موضوعــی کــه منجــر به این می شــود 
که پرســپولیس در زمان حمله برتری 
عــددی داشــته باشــد و بــه نوعــی تیم 
حریــف هــم نتواند از همه موجودیت 
خــودش در زمــان حمله بهــره ببرد. از 
دو مهاجــم خــوب پرســپولیس همــه 
تیم ها به نوعی حســاب می برند چون 
دو مهاجم خارجی پرســپولیس چه به 

لحــاظ فنــی و چه فیزیکی بســیار قوی 
هســتند و قادرنــد تیم هــای حریــف را 

بــه دردســر بیندازند.
فکر نمی کنید سرمربی 

پرسپولیس بنا به سیستمی 
که استفاده می کند شاید از دو 

مهاجم استفاده نکند؟
یحیی قبلاً در پرســپولیس با سیستم 
4-4-2 بــازی می کــرد و بــا بهره گرفتن 
از ایــن سیســتم چنــد قهرمانــی در 
ایــران کســب کــرد و تیمــش را حتــی 
بــه فینــال لیــگ قهرمانــان آســیا هــم 
رســاند بــه همیــن دلیــل حتمــاً بهتــر 
اســت کــه یحیــی بــه سیســتم 4-4-

2 لــوزی برگــردد؛ سیســتمی کــه در 
آن مقطــع علیپــور و طارمــی بــرای 
پرســپولیس بخوبــی بــازی می کردنــد 
به همیــن دلیل حتماً یحیی می تواند 
بــا اتــکا بــه مهاجمــان خوبی کــه دارد 
بــاز هــم بــا همــان روش تیم هــای 
حریــف را تحــت فشــار قــرار داده و 

بــه قهرمانــی و موفقیــت برســد. در 
سیســتم مــد نظــر یحیــی بهتر اســت 
ســروش پشــت دو مهاجــم بــازی کند 
و یکــی از هافبک هــای دفاعــی کــه 
بیشــتر بــه نظــر لــک مــد نظــر یحیــی 
اســت به عنــوان هافبــک دفاعــی کار 
کنــد و دو بازیکــن دیگــر ماننــد ترابــی 
و صادقــی هــم از کناره هــا حمــلات 

دیگــری را طراحــی می کننــد.
اما وجود این سیستم هم به 

نظر بعضی از کارشناسان ممکن 
است مشکاتی را در برداشته 

باشد!
بــه هــر حــال هــر سیســتمی ممکــن 
تــی داشــته باشــد امــا  اســت تبعا
حتمــاً بــا تدابیــری تاکتیکــی تبعــات و 
اشــکالات آن را می تــوان بــه کمتریــن 

میــزان ممکــن رســاند.
تعطیات طولانی و دربی که قرار 

است بعد از آن برگزار  شود را برای 
پرسپولیس چگونه ارزیابی می کنید؟

قطعــاً تعطیــلات طولانــی بــه ضــرر 
پرســپولیس تمــام می شــود چــون 
پرســپولیس به لحــاظ فنی در بهترین 
شــرایط قــرار داشــت و بــا تعطیلی که 
پیــش آمــده بازیکنــان از فرم مطلوب 
خارج می شــوند. من این تعطیلات را 
شدیداً به ضرر پرسپولیس می دانم و 
معتقدم در شــرایطی که پرســپولیس 
می توانســت به شرایط خوب خودش 
ادامــه دهد این تعطیلات روند خوب 
پرســپولیس را متوقــف می ســازد 
از ایــن رو تعطیــلات شــائبه بر انگیز 
اســت؛ مســابقات طولانــی موجــب 
می شــود دربــی بیحالــی را از دو تیــم 
شــاهد باشــیم؛ دربــی کــه دو تیــم 
احتمــالاً بــرای مســاوی بــه مصــاف 
هــم می رونــد و بــه ایــن ترتیــب روح 
فوتبال و زیبایی آن را بعد از تعطیلات 

می گیرنــد.
شانس های قهرمانی را چه 

تیم هایی می دانید؟

ز  ا یکــی  ل  مســا ا لیس  ســپو پر
قدرتمند تریــن تیم هــای تاریــخ ایــن 
باشــگاه اســت بــه همیــن دلیــل مــن 
در قهرمانــی پرســپولیس در لیــگ و 
جام های داخلی امســال شــک ندارم 
و معتقــدم تیم هایی مانند ســپاهان، 
اســتقلال و گل گهر بایــد برای دومی و 

ســایر رتبه هــا بجنگنــد.
چه اتفاقی افتاد که پرسپولیس 

بدون حضور یحیی هم تیم مس 
کرمان را شکست داد؟

تیــم پرســپولیس شــکل گرفتــه و 
کارهــای یحیــی بــرای بازیکنــان تیــم 
کامــلاً مشــخص شــده و جــا افتــاده 
اســت از همیــن رو یحیــی تاکتیــک 
مــد نظــرش را بــه بازیکنــان دیکتــه 
کــرده به همین دلیل بازیکنان بدون 
ســرمربی هــم به نوعــی تاکتیک های 
مــد نظــر ســرمربی را در زمیــن پیاده 
جــه  ا مو مشــکلی  بــا  و  می کننــد 

. نیســتند

طاهرزاده: پرسپولیس صددرصد قهرمان است بقیه مدعیان باید برای دومی بجنگند

همه از زوج لوکادیا و دیاباته می ترسند
بهنــام طاهــر زاده مهاجــم ســابق پرســپولیس در رابطــه بــا موفقیــت و قهرمانــی تیم پرســپولیس به گونه ای خوشــبینانه به اظهار نظر می پــردازد. او در ادامــه از دیکته کردن تاکتیک های ســرمربی پرســپولیس به بازیکنان 

ایــن تیم صحبــت می کند.

مسعود قراگزلو
خبرنگار

 دیدار انصاری 
با درویش

لــی کــه چنــد روز قبــل  در حا
درویــش گفتــه بــود چک هــای 
محمــد انصــاری بــه نوبــت و ســر 
موعــد خــود پــاس می شــود بــه 
بق  فــع ســا نظــر می رســد مدا
پرســپولیس در همیــن ارتبــاط 
دیــروز دیداری با درویش داشــته 
است. رسانه باشگاه پرسپولیس 
البتــه ضمــن اعــلام ایــن دیــدار 
نوشــت: درویش در  این نشســت 
و  نــه  ها ا مــات خیرخو قدا ا ز  ا
فرهنگــی انصاری پرســید و او هم 
گزارشــی از فعالیت هــای انجــام 
شــده بویــژه در مناطــق محــروم 
ارائه کرد. مدیرعامل پرسپولیس 
هــم آمادگــی باشــگاه را بــرای 
مشــارکت در انجــام فعالیت های 
فرهنگــی و خیرخواهانــه اعــلام 
کــرد. درویــش همچنیــن دســتور 
داد آخریــن قســط از مطالبــات 

انصــاری پرداخــت شــود.

 
پرداخت بدهی 

کورتریک
ه پرســپولیس بالاخــره  باشــگا
بدهــی خــود به باشــگاه کورتریک 
مــه  یتنا نــده رضا بــت باقی ما با
محمــد نــادری را پرداخــت کــرد. 
روز گذشــته درویش در مصاحبه 
در خصــوص  بــا شــبکه خبــر 
پرونده هــای بین المللــی تیمــش 
گفــت: مطابــق اعــلام AFC مــا 
فقــط پنج هــزار یورو بــه کورتریک 
بلژیــک بدهکاریــم کــه امــروز 

)سه شــنبه( پرداخــت کردیــم.

 
امروز جلسه مهم 
مالکیت ورزشگاه 

شهید کاظمی
مدیرعامل پرســپولیس در مورد 
وضعیــت مالکیــت ورزشــگاه 
د: طبــق  کاظمــی توضیــح دا
ملاقاتــی کــه بــا شــهردار تهــران 
داشــتیم قرار شد ســند به نام ما 
شود و ایشان قول داد این اتفاق 
بیفتد. فردا )چهارشــنبه( دعوت 
شــدم شــورای شــهر تــا تکلیــف 
سند مشخص شــود. شهرداری 
هــم ایــن مالکیــت را پذیرفــت 
امــا گفــت قبلش بایــد در صحن 
شــورا مطــرح می شــد و تصویب 
شــده و بــه شــهردار ابلاغ شــود. 
شهرداری با این انتقال موافقت 
کرده و فقط باید روند اداری طی 
شود. حفظ و نگه داری ورزشگاه 
ســالی ۱۰، 2۰ میلیــارد تومــان 
هزینــه دارد و اگــر دســت مــا 
نبود شــاید تا امروز آن ورزشــگاه 

مخروبــه ای بیــش نبــود.

 
10 آذر شروع اردوی 

امارات
طــی روزهــای اخیــر از مقصدهای 
مختلفــی بــرای برگــزاری اردوی 
خارجــی پرســپولیس یــاد شــده 
یــت طبــق هماهنگــی  و در نها
صــورت گرفتــه، سرخپوشــان 
قــرار اســت طــی اردوی ۱۰ روزه، 
راهــی کشــور امــارات شــوند. 
اردوی پرســپولیس از تاریــخ ۱۰ 
آذر اســتارت خواهــد خــورد و تــا 
2۰ آذر دنبــال می شــود و احتمــالاً 
طــی ایــن مدت سرخپوشــان چند 
دیدار تدارکاتی نیز در دســتور کار 

داشــته باشــند. 
دلیــل زمــان برگــزاری اردو در ۱۰ 
آذر مــاه بــه ایــن خاطــر اســت کــه 
تــا آن زمــان وضعیت تیــم ملی در 
جام جهانی 2۰22 مشــخص شده 
و در صورت عدم صعود تیم ملی 
به مرحله بعد، ملی پوشــان این 
تیــم می توانند از ۱۰ آذر در اردو 
حضــور پیــدا کننــد. گفتنــی 
اســت آخریــن بــازی تیــم ملی 
کشــورمان در مرحله گروهی 
جام جهانــی ۸ آذر مــاه مقابل 

امریــکا خواهــد بود.

 بیشــتر از یــک روز بعــد از مصاحبــه 
رســول پناه علیــه درویــش و مدیریــت 
او و البتــه ســؤالاتی کــه دربــاره مســائل 
اقتصــادی این باشــگاه مطرح کرده بود 
درویــش در مصاحبــه بــا شــبکه خبر در 
مورد بســته بودن حســاب پرســپولیس 
در پــی شــکایت مهــدی رســول پناه 
گفت: حســاب بانک مرکزی باشگاه که 
مربــوط بــه خزانه اســت توســط ایشــان 
بســته شــده و بســتن ایــن حســاب بــه 
نوعــی شــاهکار اســت و معلــوم اســت 
ایشــان در این کار تبحر دارد. من پیش 

از آمــدن بــه باشــگاه در رســانه ها فکــر 
می کــردم ایشــان را بــه خاطــر توانایــی 
مالــی کــه دارد بــه باشــگاه آوردنــد و بــا 
توجــه بــه اینکــه نــه تخصــص دارد نــه 
اهــل ورزش اســت بــا توجــه بــه اینکــه 
علاقه منــد اســت و پرسپولیســی اســت 
آمــده کــه هفت، هشــت، ده میلیارد در 
باشــگاه هزینــه کند اما بعد که حســاب 
بســته شــد ســؤال کردیم ایشــان چقدر 
هزینــه کــرده که اینقدر طلبکار اســت و 
گفتند که نه، ایشــان پولی را می خواهد 
کــه ممکن اســت حتی از پولــی که داده 

بیشــتر هم باشد و به این خاطر حساب 
را بســته اســت.

وی افزود: یک پرونده دیگر از ســال ۹4 
وجــود داشــت کــه نماینده آل اشــپورت 
2۰ هزار دلار جنس به پرسپولیس داده 
اســت. آن روز 2۰ هزار دلار هزینه کرده 
کــه امروز می شــود ۶2۰ میلیــون تومان 
امــا او 2۷ میلیــارد و ۵۰۰ میلیــون تومان 
اجراییــه بــرای حســاب مــا گرفتــه و ایــن 
حســاب را توقیــف کــرده اســت. بــا چــه 
اســنادی این مبلغ اینقدر شــده؟ شــاید 
مســئولان آن وقــت پیگیــری نکردنــد. 

آدم ها حرفه ای هســتند و این شــکایت 
را از سایپا و نفت هم کردند. ظاهراً این 
شــکایات به یک حرفه بــرای آنها تبدیل 

شــده است.
او بــا بیــان اینکــه باشــگاه پرســپولیس 
منابــع درآمــدی بــرای خــود ایجــاد کرده 
تــا بدهی هــا را از آن طریق پرداخت کند 
افــزود: اگــر همــه را صرف بدهــی کنیم، 
اصــل ســرمایه مــردم از بیــن مــی رود. 
کمیتــه مصــارف مقــدار ایــن موضــوع 
را مشــخص می کنــد. ســعی می کنیــم 
بــا منابعــی کــه می توانیــم جــذب کنیــم 

هزینه هــای باشــگاه را کاور کنیــم. فکر 
می کنــم تنهــا تیم لیگ برتر هســتیم 
کــه بازیکنانــش حداقــل ۳۰ درصد 
از قــرارداد و پــاداش بردهــای خود 
را دریافــت کرده انــد. ایــن نکته را 
هــم کــه می گویــم جالــب اســت و 

شاید طی ۳۰-2۰ سال اخیر سابقه 
 نداشــته اســت؛ همــه تیم هــای پایــه

۵۰ درصــد قــرارداد خــود را گرفته انــد و 
چنــد وقــت پیش نیز پاداشــی داشــتیم 
کــه نســبت بــه ســال های قبــل نتایــج 

خوبــی گرفتــه بودنــد.


